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Уговор са КфW-ом од 
значаја за локалну 

заједницу 
 
 У Министарству економије и регионалног развоја у Београду, потписан је Трилатерални уговор о 

коришћењу средстава КфW намењених реализацији програма „Помоћ водоснабдевању и 
канализацији у општинама средње величине у Србији“. Уговор су потписали  министар 
економије и регионалног развоја Небојша Ћирић, директор КфW канцеларије у Србији Јирген 
Велхоф и градоначелник Врања Мирољуб Стојчић. У изјави за званичан сајт Града Врања, 
градоначелник Стојчић је рекао да је укупна вредност Уговора 5 милиона евра, од чега је 2.1 
милион евра намењено изградњи цевовода од бране Првонек до Фабрике за прераду воде. 
„Други део средстава биће искоришћен за побољшање секундарне водоводне мреже у граду“, 
истакао је Стојчић и додао да се ради о веома значајном пројекту за локалну заједницу. Део 
кредита чине бесповратна средства и то у висини од 1.5 милиона евра, док ће остатак кредита 
вратити држава у наредних 15 година. 
 

Прва мала хидроелектрана на брани 
Првонек 

 

Саветник премијера за енергетику Петар Шкундрић пустио је у рад мини хидроелектрану на 
брани Првонек, прву такве врсте на хидроакумулацијама у Србији. У систему обновљивих 
извора енергије биће од великог значаја за Врање  и југ Србије. Изграђена је средствима 
Електропривреде Србије у износу од 1,6 милиона евра са домаћим пројектантима, опремом и 
извођачима радова. Из расположивих количина воде из акумулације годишње ће производити 
два и по до 3 милиона киловатчасова електричне енергије. Са овим објектом читав комплекс 
Првонек добија нове димензије. Сем водоснабдевања обогатиће овај крај и новим количинама 
струје и омогућиће да будући регионални водосистем буде одржив, истакао је градоначелник 
Мирољуб Стојчић. 

 
 

ВЕСТИ 
 

Одељење 
комуналне 
инспекције  

издало је 66 налога,  
8 захтева за 
покретање 

прекршајног 
поступка, донело 13 
решења и сачинило 

24 записника са 
прегледа на лицу 
места и имало 10 
сведочења код 

прекршајног суда. 
Налози су се 

углавном односили на 
уклањање огревног 

дрвета, песка и 
хаварисаних возила 

са јавних површина и 
друге неправилности. 

 

ВЕСТИ 

 
Служба за заштиту 
животне средине 

имала је 1 
обавештење за 

јавност, органе и 
организације да је 
поднет захтев за 

давање сагласности 
на Студију о процени 

утицаја затеченог 
стања на животну 

средину и 3 за 
одлучивање о 

потреби процене 
утицаја на животну 
средину, 1 решење 
да није потребна 
израда Студије о 

процени утицаја на 
животну средину и 

сачинила 5 
службених белешки. 

 

 

У енергетику улази  

девет млрд. евра 
 

У Србији се у наредних седам до осам година очекују улагања од девет милијарди евра у енергетику, 
рекао је саветник премијера Србије за енергетику Петар Шкундрић, на инвестиционо-пословном скупу 
"Енергија сунца- потенцијал Србије данас", који је одржан у Врању. Он је најавио и знатно веће 
коришћење енергије сунца као неисцрпног извора енергије. Шкундрић каже да Србија има 20 до 40 
одсто више сунчаних дана од европског просека и да се, пошто се цена технологије за коришћење 
сунчеве енергије у протеклих пет година смањила за 50 одсто, у наредном периоду очекује знатно 
веће коришћење те врсте енергије. С обзиром на то да Србија, као чланица Енергетске заједнице 
југоисточне Европе, има обавезу да повећа укупан удео обновљивих извора енергије са 21,8 на 29 
одсто, енергија сунца све више добија на значају, нагласио је Шкундрић "Цене енергената, од 
угља до уранијума, из године у годину расту, док су цене нових система за коришћење сунчеве 
енергије данас упола мање него што су биле пре четири, пет година, и то указује да усмеравање на 
коришћење соларне енергије има пун смисао", казао је Шкундрић. Градоначелник Врања Мирољуб 
Стојчић указао је на велики потенцијал сунчеве енергије у Пчињском округу и навео да град Врање, 
са 272 сунчана дана годишње и више од 30 локација за изградњу мини хидро електрана, представља 
изузетно повољан регион за улагања у обновљиве изворе енергије. Врањска Бања поседује велике 
могућности за коришћење геотермалних извора за генерисање топлотне и електричне енергије. 
Очекујемо да у наредном периоду Пчињски округ и град Врање постану енергетски центар Србије, 
додао је Стојчић. 

 

 

 
 

ВЕСТИ 

 
Саобраћајна 

инспекција донела 
је 10 решења о 
инспекцијском 

прегледу возила и 
поднела 5 захтева за 

покретање 
прекршајног 

поступка. 
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ВЕСТИ 02. април 2012. 

Одржана јавна расправа о Нацрту 
Стратегије развоја образовања 

 

 

 

Град Врање потписао је уговор са  „Фрушкогорском млекаром“ д.о.о,  о куповини 100 
квалитетних стеоних јуница сименталске расе, које ће бити подељене пољопривредним 
произвођачима на територији града Врања који су испунили тражене услове конкурса. 
Укупна вредност уговора је 23.7 милиона динара. Средства за финансирање овог уговора 
обезбеђена су решењем Министарства пољопривреде Републике Србије. 
  

 

04. април 2012. 

Потписан Уговор са „Фрушкогорском 
млекаром“ Д.о.о 

 
 

 
Секретаријат за 

здравствену, 
социјалну, дечју и 

борачко инвалидску 
заштиту, избеглице и 
привремено расељена 

лица  
је сачинио 24 захтева за 

борачки додатак, 5 
захтева за издавање 

уверења, 25 захтева за 
признавање права 

војним инвалидима и 
учесницима НОР-а на 

месечно новчано 
примање, издао 5 

књижица за вожњу, и 
имао исплату 

кадровачке и борачке 
помоћи за мај и март 

2010. године, исплату по 
бившим савезним  и 

републичким прописима 
за месец март 
2012.године. 

 
Одсек друштвене 

бриге о деци  примио је 
247 захтева за 

остваривање права на 
д.д, 40 захтева за 

остваривање права на 
родитељски додатак,  11 

захтева за продужено 
породиљско одсуство, 
обавио 157 стручних 
консултација у вези 
накнаде зараде за 

породиље, 182 
консултације са 

странкама у погледу 
остваривања 

материјалних права и 
ликвидирао 245 

спискова. Такође је 
урађено и 450 решења о 
праву на дечји додатак. 

 

Јавна расправа Нацрта стратегије развоја у образовању коју је стручни тим Републичког 
министарства просвете и науке на челу са државним секретаром професором доктором 
Радивојем Митровићем припремао протекле три године, презентована је у Високој школи 
примењених струковних студија у Врању. Јавну расправу отворио је градоначелник Врања 
Мирољуб Стојчић. Осим у Врању, јавне  дебате одржане су у Зајечару, Ужицу и Суботици. 

 

03. април 2012. 

Врање у врху по 
улагањима у 

информационе 
технологије 

 

06. април 2012. 

Студенти Правног факултета посетили 
Градску управу 

 

 

У малој сали Скупштине Града одржан је пријем за 
студенте и професоре Правног факултета Универзитета 
у Приштини. Госте Градске управе поздравила је 
начелница Маја Јовић која је говорила о улози и 
функционисању Градске управе и надлежних служби. 
Кроз презентацију и директан разговор, студенти и 
професори су се упознали са развојним пројектима 
Града Врања, модернизацијом сервиса Градске управе, 
као и планираним програмима за запошљавање младих 
у Врању. Након тога, гости су посетили Инфоцентар, 
Канцеларију за локални економски развој и Услужни 
центар. 

ВЕСТИ 

 
Секретаријат 

комунaлне полиције 
поднео je 56 захтева за 
покретање прекршајног 

поступка, издао 101 
обавештење за уплату 

мандатне казне, издао 3 
упозорења и 49 усмених 
наређења, извршио 58 

проверa идентитета 
увидом у личне исправе, 
сачинио 141 службену 

белешку, поднео 2 
захтева за предузимање 
мера и активности, 18 

захтева за доставу 
података и 14 

обавештења по пријави 
грађана, пружио 5 

асистенција 
Секретаријату за 

инспекцијске послове и 
заштиту животне 

средине. 
 
 

 Генерални секретар Међународне уније за телекомуникације др Хамадан Туре и државна 
секретарка у Министарству културе, информисања и информационог друштва Јасна Матић 
посетили су Врање где су разговарали са представницима локалне самоуправе о иновацијама и 
улагањима Града у област информационо – комуникационих технологија. На састанку је 
закључено да се Град Врање налази у врху општина и градова у Србији по улагањима у ИКТ 
сектор. Они су потом посетили Основну школу "Вук Караџић", где су разговарали са ученицима 
о улози интернета и информација у савременом школском систему. Дигитални кабинет ове 
школе опремљен је савременим рачунарима у оквиру пројекта „Дигитална школа“, који је 
имплементиран од стране Министарства за телекомуникације и информационо друштво. Иначе, 
државна секретарка за Дигиталну агенду Јасна Матић изабрана је за члана Комисије за 
широкопојасни интернет и дигитални развој УН, чији је циљ промоција широкопојасног 
приступа како би постао универзални стандард за развој друштва и привреде.  
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У организацији Сталне конференције градова и општина, у великој сали Скупштине града 
одржан је састанак у оквиру пројекта „Подршка локалним самоуправама  у децентрализацији 
друштвених делатности“. На састанку је било речи о основним информацијама и прегледу 
појединих индикатора услуге у кући за стара лица. У раду скупа учествовали су 
представници општина Бабушница, Бела Паланка, Владичин Хан, Димитровград, Пирот, 
Трговиште и Врање.  
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ВЕСТИ 

10. април 2012. 

Потписан нови уговор са 
ХЕЛП-ом 

 

Градоначелник Врања Мирољуб Стојчић и менаџерка ХЕЛП  Програма за јужну Србију Маша 
Бубањ потписали су Уговор о сарадњи на пројекту „Подршка локалном одрживом развоју кроз 
смањење сиромаштва и економско оснаживање“. Према речима градоначелника Стојчића, 
вредност дела пројекта за Град Врање износи 134.672 евра, од чега сам Град суфинансира 
48.000 евра. У Врању ће опремом појединачне вредности до 2.400 евра бити подржано 40 
предузетника. „Хелп је, до сада, у Врању подржао укупно 323 бизниса и ово је шести пут да се 
компонента подршке самозапошљавању спроводи у Врању“, рекао је Стојчић. Маша Бубањ је 
истакла да је главни донатор ХЕЛП-а немачка Влада кроз Пакт за стабилност и додала да ће 
имплементација пројекта бити завршена до 31. октобра 2013 године.  

ВЕСТИ 

ВЕСТИ 

ДИРЕКЦИЈА 

. 
У току  су радови на 

реализацији пројеката из 
Комуналног Програма за 

прошлу годину: извршено 
је асфалтирање тротоара у 

улици Партизанској; 
асфалтирање преосталог 

дела улице Генерала 
Белимарковића у дужини 

од 180 метара; 
пресвлачење асфалтом 

деонице у дужини од 150 
метара у улици  

Хиландарској. Такође, у 
току су припремни радови 
за пресвлачење асфалтом 
у улици Благоја Паровића. 

Паралелно, на путном 
правцу Врање-Дубница-

Катун у току су радови на 
на припреми за крпљење 
рупа. У селима Ристовац и 

Доње Требешиње 
извршена је поправка 

махалских путева. 
У оквиру текућег 

одржавања градских 
саобраћајница у току су 

радови на крпљењу 
ударних рупа. 

У оквиру текућег 
одржавања јавне расвете, 
интензивирани су  радови 

на замени прегорелих 
сијалица.  

 
 
 
 
 
 
 УПРАВА БАЊЕ 

 
Екипе ЈП "Управа Бање" 
биле су ангажоване на: 
- зидању објекта мокрог 
чвора на Видиковцу и на 

изради шахте; 
- поправци улица у 

насељима „Гуштери“, 
„Грамађе“, „Каталенац“ и  

Дубокој долини; 
- окопавању парка; 

- замени сијалица у селу 
Бујковац и насељима 
Ђелинци, Топлачанци, 
Мишинци, Чомоганци,                     

Ћосики и Грамађе; 
- изградњи канализационе 
мреже у насељу Савинци. 

 
 

ВОДОВОД 

 
Екипе ЈП"Водовод", биле 

су ангажоване на 
реконструкцији шахте у 

улици Христијана 
Карпоша, на изради 

прикључка на 
водоводној мрежи у 

Шантићевој улици, на 
санацији хаварија и 
испирању мреже на 

више места у граду и 
градској општини 
Врањска Бања. 

 

11. април 2012. 

„Подршка локалним самоуправама  у 
децентрализацији друштвених 

делатности“ 

11. април 2012. 

Подршка развоју воћарства 
 
Одржано је предавање “Fruits & Berries“, у оквиру програма подршке развоју воћарства у 
Србији, који финансирају данска Влада и Министарство пољопривреде. На предавању је 
говорио проф. Радисав Благојевић, професор приштинског Универзитета. „Конкурс у оквиру 
програма подрше развоју воћарства је отворен до 30. априла, а предавање професора 
Благовјевића је добра прилика да се заинтересовани додатно информишу“, рекао је  
помоћник градоначелника Срђан Васиљевић.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                 
 
 

 

 

11. април 2012. 

4 милиона за изградњу спортског терена 
на Бесној Кобили 

 
У Сектору за НИП Министарства економије и регионалног развоја, потписан је Уговор о 
изградњи спортског терена поред Планинарског дома на Бесној Кобили. Према речима 
директора ЈП „Скијалиште Бесна Кобила“ Драгана Јањића, укупна вредност пројекта је 4 
милиона динара.  
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Градоначелник Врања Мирољуб Стојчић разговарао је са Стивеном Ешвортом и Хајди Теир – 
Сеткиц, дугорочним посматрачима ОЕБС-а, који ће наредних месец дана боравити у Врању у 
мисији надгледања изборног процеса. Градоначелник Стојчић је рекао да су у Врању 
обезбеђени сви неопходни услови за одржавање демократских избора уз поштовање свих 
прописаних процедура. На састанку је било речи и о карактеру мисије ОЕБС-а која се, ове 
године, спроводи у 17 градова и општина Јужне Србије у којима ће бити надгледани локални, 
парламентарни и председнички избори.  

 

Градоначелник Врања Мирољуб Стојчић присуствово је у Трговишту на састанку Управног одбора 
Програма европског партнерства са општинама ЕУ ПРОГРЕС, на којем је између осталог, било 
речи о оствареним резултатима у првом кварталу ове године. Разматране су и препоруке за 
финансирање инфраструктурних пројеката, за пружање техничке подршке за израду планова 
детаљне регулације, као и за израду планова за брендирање. 

 

Јелен Топ 10 турнеја је настала из жеље да младима понудимо другачији избор и отворимо 
нове путеве у Србији ка ономе што је популарна култура младих Европе. Јелен топ 10 турнеја 
је тек почела!  Рокенрол караван и нови налет позитивне енергије о којем већ увелико прича 
цела Србија се већ у петак 20. априла, сели у Спортску халу у Врању. Журка jе и овога пута 
била бесплатна за све посетиоце!Весела екипа Јелен топ 10 турнеје одлучила је да и југ 
Србије обрадује бесплатном журком за чак 4.000 људи уз најактуелније бендове на домаћој 
сцени: Darkwood Dub, Block Out, Električni Оrgazam, Veliki Prezir, Hypnotized, и 
локалну подршку – групу Big Bug, бенд који је прошле године освојио друго место на Јелен 
Демо Фесту у Бања Луци. Као једина телевизијска форма која негује квалитетну урбану 
музику, Јелен Топ 10 је публици приближио савремени домаћи звук водећих бендова домаће 
рок сцене. "Људи су прошле године били одушевљени, а интересовање публике је још током 
турнеје бивало све веће и веће. Зато смо одлучили да ове године и град Врање буде један од 
градова где ће се овај програм реализовати" рекао је члан Градског већа Зоран Најдић 
задужен за културу и информисање. 

 

Поводом завршетка пројекта „Преквалификацијом и доквалификацијом-брже до посла“, који 
су заједнички спровели ПБИЛД Програм и Град Врање организована је свечаност на којој је 
27 интерно расељених лица добило сертификате. “Економска криза погађа цео свет, али  сте 
ви  учешћем у пројекту показали заинтересованост да промените свој живот“, рекао је том 
приликом Николас Херкулес менаџер ПБИЛД Програма.“ Ваш следећи корак је да покренете 
сопствени бизнис, и не сумњам да ћете у томе успети“, нагласио је он. Честитајући 
полазницима, који су били обухваћени пројектом, градоначелник Врања Мирољуб Стојчић је 
истакао да да је у протеклом периоду изграђено преко 110 станова за избегла, интерно 
расељена и социјално угрожена лица, што показује да град води озбиљну и одговорну 
политику по питању њиховог интегрисања у друштво. Како је нагласио Стојчић, створени су 
услови да избегла лица живе од свог рада, што је и најважнији циљ овог пројекта. Николас 
Хекрулес и градоначелник Стојчић најавили су да ће бити спроведен још један пројекат, 
којим ће бити обухваћено додатних 26 кандидата. 
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ВЕСТИ 
11. април 2012. 

Стојчић разговарао са 
посматрачима ОЕБС-а 

 

17. април 2012. 

Јелен ТОП 10 

 

ВЕСТИ 

18. април 2012.  

У Трговишту састанак УО ЕУ Прогрес 
програма 

 

 
ОМЛАДИНСКИ  

САВЕЗ 

 
Омладински савез издао 
је збирку песама младе 

песникиње Андрее 
Ђорђевић, ученице треће 
године Гимназије „Бора 

Станковић“ у Врању. 
 

У организацији 
Омладинског савеза 
града Врања светска 

студенска организација 
АИЕСЕЦ у атријуму 

Учитељског факултета 
промовисала је 

студентима највећу 
студенску организацију 
на свету присутну на 

2.100 универзитета, која 
пружа могућност да 
открију и развију 

сопствене потенцијале и 
најбоље усмере са 

јасном сврхом како би 
имали позитиван утицај 
на друштво кроз њихова 

дела. 
 

* * * 
У организацији 

Омладинског савеза, а у 
сарадњи са Војском 

Србије приказиван је 
филм „Елита убица“ у 
биоскопу Дома војске. 
Примарни циљ је да се 

приказивањем домаћих и 
иностраних филмских 
остварења грађанима 

Врања омогући богатији 
културни живот. 

 

 

19. април 2012.  

Спремни за покретање 
сопственог бизниса 

  

ДЕЧЈИ САВЕЗ 

 
Дечји савез града 

Врања организовао је 
„Ускршњу радионицу 
– играоницу“ за децу 

узраста од 6 до 14 
година. 

Деца су правила 
чиније за ускршња 
јаја од разнобојних 
макарона, салвета и 

папира у боји,  
украшавала су 
ускршња јаја и 

дружила се уз разне 
забавне игре. 
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ВЕСТИ 
20. април 2012. 

Фестивал еколошког позоришта за децу 
 

Стручни тим ЛЕАП-а града Врања којим координира Нела Цветковић, чланица Градског већа 
за екологију, туризам и угоститељство, и ове године је организовао Фестивал еколошког 
позоришта за децу на Светски дан планете Земље у Позоришту "Бора Станковић". На 
фестивалу су учествала деца предшколског узраста, основци и средwошколци. С обзиром да 
је Европска унија 2012. годину прогласила годином енергетске ефикасности и обновљивих 
извора енергије, стручни тим за едукацију града Врања је одлучио да и тема овогодишњег 
Фестивала еколошког позоришта за децу носи назив „Обновљиви извори енергије“. Фестивал 
еколошког позоришта за децу се организује већ шест година. 

 
 

23. април 2012. 

Отварање деонице гасовода 
МГ – 11 Ниш-Лесковац 

 

 
 

У Врању су боравили представници Светске банке, који су са градоначелником Мирољубом 
Стојчићем разговарали о изградњи Коридора 10. На састанку коме су присуствовали и 
представници Предузећа "Коридори србије" било је речи и о имовинским питањима. 

У Лесковцу је отворена деоница магистралног гасовода "МГ-11" Ниш-Лесковац у дужини од 
52 километра и пуштена у рад гасоводна мрежа, дуга седам километара, у шта је укупно 
уложено 14,6 милиона долара. Свечаности је присуствовао и градоначелник Врања Мирољуб 
Стојчић. "Југоросгаз" је у складу са енергетском политиком Србије, у септембру 2010.године 
отпочео изградњу магистралног гасовода "МГ -11" Ниш-Лесковац-Врање, укупне дужине 122 
километра. 

 

ВЕСТИ 

ВЕСТИ 

НАРОДНИ 
УНИВЕРТИТЕТ 

 
ЈУ Народни 
универзитет 

организовао је 
изложбу слика 

Јованке Рашовић, 
сликара из Крушевца 
и промоцију књиге 

„К'д се огњиште 
угаси“ аутора Стојана 

Арсића. 

 

ПОЗОРИШТЕ 

 
У Позоришту "Бора 

Станковић", одигране 
су представе  

"Полицајци", "Прљаве 
руке", "Аутопутем", 
„Женски разговори“, 

монодрама 
"Свемогућа мисија" и 

представе за децу 
„Снежана и 7 
патуљака“, 

„Црвенкапа“, 
„Лепотица и звер“, 

„Пепељуга“, „Гордана 
међу индијанцима“ и 

„Ружно паче“. 
 

24. април 2012.  

О Коридору 10 са представницима 
Светске банке 

 
 

 
 

 

БИБЛИОТЕКА 

 
 

У Америчком кутку 
Библиотеке "Бора 

Станковић" , одржане су 
пројекције филмова 

„Угрожена планета: цена 
раста и развоја“, „Дизајн 

е2: еколошки дизајн“, 
„Неугодна истина“, 
„Џез“, „Климатске 

промене“, „Водени свет“, 
„Шест степени би могло 
да промени свет“, „Сој 
Андромеда“, „11. сат“, 
„Деца човечанства“, 

„е2/енергија” и „Историја 
блуза“, „Ерин Брокович“. 

Одржани су редовни 
часови енглеског језика 

и предавање Метјуа 
Џоунса: „Како је у 
Холивуду, а како у 
стварности: Живот 

њујоршког полицајца’’. 
 
 

26. април 2012.  

Потписивање уговора вредног 7 милиона 

 
 

Градоначелник Врања Мирољуб Стојчић је у Београду са министром без портфеља 
Сулејманом Угљанином, који руководи Канцеларијом за одрживи развој недовољно 
развијених подручја и директором Института "Кирило Савић" проф.др Мирољубом Јевтићем 
потписао  Уговор о изради припремне документације за решавање питања управљања 
чврстим отпадом на територији Пчињског округа, проширењем постојеће депоније 
"Метерис".Уговором, вредности 7 милиона динара, предвиђено је да се израде катастарско-
топографски план, студија процене утицаја на животну средину за будућу регионалну 
депонију "Метерис" и план детаљне регулације. 
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ВЕСТИ 
26. април 2012.  

Врање у Програму подршке општинама 
ИПА 2007 

 

 
На 35.седници Скупштине града Врања одборници су усвојили Предлог одлуке о спремности 
града за организатора и домаћина 10. школске Олимпијаде. Ова манифестација биће 
одржана 2016.године, и уколико буде прихваћена кандидатура града, у Врање ће доћи 
преко 5.000 учесника. На седници Скупштине града Врања усвојен је и Предлог решења о 
отуђењу, уз накнаду у новцу, грађевинског земљишта у јавној својини. Тиме је омогућено 
компанији ИДЕА  да преко пута „Јединства“ отпочне изградњу пословног објекта у коме ће 
бити запослено преко 50-ак људи. 

27. април 2012. године.  

Одржана 35.седница Скупштине       
града Врања 

 

СПОРТСКА ХАЛА 

 
У Спортској хали  

одигране су следеће 
утакмице: 

КК "Југ 2" - КК 
"Здравље" Лесковац 
ЖОК "Врање2" - ЖОК 

"Младост2" 
ОК "Врање2" - ОК 

"Морава" Владичин Хан 
КК "ЈУГ"2 - КК 

"ПАНТЕРИ" 
ЖРК "ВРАЊЕ" - ЖРК 
"НАИСА"2  из Ниша 

КК "ЈУГ" - КК "Здравље" 
Лесковац 

МОК "МЛАДОСТ" - МОК 
"РАДАН" Лебане 

КМФ "Врање" и КМФ 
"Економац" Крагујевац. 

ЖРК "Врање" - ЖРК 
"Пирот" Пирот 

РК "Врање 1957" - РК 
"Морава" Владичин Хан 

ОК "Младост" - ОК 
"Врање" 

 
 

 

Помоћник градоначелника Врања Драган Спирић потписао је у Београду Меморандум о 
разумевању између Програма подршке општинама ИПА 2007-Добра управа, планирање и 
пружање и услуга и Града Врања. На конкурс се пријавило више од стотину градова и 
општина, а само је 29 испунило критеријуме за приступ пројекту, које је поставила ЕУ у 
сарадњи са Министарством за државну управу и локалну самоуправу и Сталном конференција 
градова и општина.У оквиру програма подршке, који ће трајати до почетка следеће године, 
локалне самоуправе ће, зависно од потреба, добити експертску помоћ у изради буџета, 
средњерочних планова развоја, комуникацији са страним инвеститорима.Према речима 
помоћника градоначелника  Драгана Спирића подршка Врању биће пружена у области 
програмског буџетирања.Европска унија ће за реализацију овог пројекта издвојити 8 милиона 
евра. 

ИСТОРИЈСКИ 
АРХИВ 

 
Поводом пет деценија 

од оснивања 
Историјског архива у 
Врању, уз подршку 

Министарства културе, 
а у организацији 

Историјског архива 
„31.јануар“, у Галерији 

Народног музеја, 
одржана  је промоција 

монографије и 
отворена изложба „50. 

година у служби 
истине“.  Изложбу је 

отворито др Мирослав 
Перишић, директор 
Архива Србије. Н 

промоцији је говорио 
заменик 

градоначелника Игор 
Андонов. 

 

НАРОДНИ МУЗЕЈ 

 
У  Галерији Народног 
музеја, отворена  је 

изложба рок 
фотографија Немање 

Ђорђевића под 
називом „Бука у боји“ 
и  изложба графика 
Ивана Младеновића, 

графичара из 
Београда. 

 

ВЕСТИ 

ВЕСТИ 

 

 

30. април 2012. године.  

Донација Скијалишта Србије 
 

Одлуком Управног одбора ЈП „Скијалишта Србије“, Јавном Предузећу „Скијалиште 
Бесна Кобила“ је дониран нови агрегат за напајање електричном енергијом снаге 44 кВА, 
вредности преко 2 милона динара, који је допремљен на Бесну Кобилу. Прошле године 
„Скијалиште Србије“ донирало је табач за снег „Јумбо“ и ски лифт „Суво рудиште“  
Скијалишту Бесна Кобила, чиме су потврдили несебичну подршку овом предузyећу, 
истакао је директор ЈП „Скијалишта Бесна Кобила“ Драган Јањић. 
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Градоначелник  Мирољуб Стојчић, Љиљана и Душан Стошић, супруга и син барда врањског мелоса  
Станише Стошића открили су споменик прослављеном уметнику, на истоименом тргу у Врању.О 
Станиши Стошићу говорио је његов школски друг Јован Стошић, који је том приликом истакао:“Драги 
Станиша, данас се враћаш у град из кога никад ниси отишао.Зато ти нећу рећи :Добродошао у свој 
завичај- рећи ћу, пријатељу драги, добро ми остао у Врању за вечност“.Телеграм је упутила и Нена 
Кунијевић, музички уредник и редитељ РТС-а, једна од најближих Станишиних сарадница, у коме је 
између осталог написала:“Нераскидива веза између тебе и твог родног Врања добија значај вечности, 
који ће представљати овај споменик, који ће сваког дана подсећати Врање да си ти њихов и да су они 
твоји.Улепшај живот анђелима, а ми ћемо чувати успомену на тебе, твоју душу и твоју песму чувајући је 
од заборава“.Споменик је дело академског вајара и професора на Факултету ликовних уметности у 
Београду Зорана Ивановића. 
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